
Enköpings Brukshundklubb 
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                                    2021-09-01  
 

 
 
Närvarande : Svante Friberg, Maria Green, Maud Johnson, Inger Karlsson, Kim Widman, Kith 
Hillman 
 
§1 Mötets öppnande 
 
Ordförande förklarar mötet öppnat  
 
§2 Godkännande av dagordning 
 
Dagordningen godkännes 
 
§3 Val av justeringsmän 
 
Maud Johnson och Inger Karlsson 
 
§4 Föregående mötesprotokoll 
 
Angående det elektroniska dörrlåset så har nu Kim Widman fixat så att Elgiganten sponsrar 
klubben med ett sådant !! 
  
§5 Ordförandes rapport 
 
Vattenfrågan : Svante har pratat med entreprenören som ska utföra grävningarna direkt och 
fått beskedet att i 3-4 veckan i September kommer de att sätta igång 
   
§6 Kassörens rapport 
 
Klubbens kassa är stabil och ekonomin god  
 
§7 Inkommande/utgående post 
 
 
§8 Rapport från utskotten 
 
8.1 Tävling 
 
Tävlingsmöte via Zoom kommer att hållas 9/9-2021 för att bestämma vilka tävlingar vi ska ha 
2022 
En förfrågan om att hålla i Rottweilerklubbens Rasmästerskap 2022 i Spår och Sök har 
inkommit, detta kommer också att behandlas på Zoom-mötet. 



En ansökan om att ha en extrainsatt Lydnadstävling i Oktober skickas in till distriktet 
 
8.2 Utbildning 
 
Sara Karlsson lämnar utskottet men Ulrika Stenholm tar över istället, Styrelsens ställer sig 
positiv till detta ! 
Frågan har kommit upp om man som kursare måste lösa medlemskap för att gå kurs hos oss.  
Kith kolla upp detta då det antagligen har med försäkringar att göra. 
 
8.3 Organisation & PR 
 
Nya medaljer/priser har kommit för resten av årets tävlingar + en stor del av nästa år. Agria 
sponsrar klubben även 2022.  
 
8.4 Köket 
 
Styrelsen beslutar att köpa in en ny frys till köket då vi har behov av detta. Kim Widman 
kommer att fixa en lämplig frys. 
 
8.5 Anläggning 
 
Börje har nu pratat/ansökt hos banken om sponsring för belysning på planerna ! 
Anläggning har även fått i uppdrag att titta på klubbens utemöbler då det gäller inoljning av 
dessa. 
Vi har tidigare haft sommarjobbare som skött vissa saker på klubben, Börje får i uppdrag att 
kolla upp detta. 
 
8.6 Rally 
 
Inget att rapportera  
 
8.8 Samhällsnyttiga hundar 
 
Inget att rapportera  
 
§9 Övriga frågor 
 
Frågan om löptikar ska få vara överallt på klubben kom upp, eftersom det togs ett beslut på 
att dessa är tillåtna på ett medlemsmöte för ett tag sen gör vi inte så mycket åt detta just nu. 
Men om flera är missnöjda och om tävlingsekipage känner sig missnöjda ska vi självklart ta 
upp detta till diskussion igen. 
 
Den tänkta MH-banan och hur den ska anläggas diskuterades, vi kom överens om att någon 
som har bra insikt i detta ska kontaktats för att kunna göra en ordentlig planering över 
området, Kith ombesörjer detta   
 
   



§10 Mötets avslutande 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
---------------------------------------------                    ------------------------------------------------ 
Ordförande                                                             Vid protokollet 
Svante Friberg                                                         Svante Friberg 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
---------------------------------------------              ------------------------------------------------------ 
Justerare                                                           Justerare 
Maud Johnson                                                 Inger Karlsson 


